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Emne: Trafikksikker kommune og det som gjennomføres i praksis 
 
Sendes til leder planavdeling med kopi til kommuneoverlege(som kun er til informasjon 

til henne) 

  

Det vises til Arkivsak 17/631 med gards og bruksnummer 146/47 og sikkert flere men 

det er dette jeg har klart å fange opp. 

  

  

Dette brevet gjelder ikke bare ovennevnte sak. Brevet gjelder generellt om holdning til 

Lindås kommune til utbygging langs fylkesveg 404, v.s det å være en Trafikksikker 

kommune som dere ble godkjent som i 2016. 

  

Det er med stor uro jeg registrerer at Lindås kommune, til tross for faglige instanser sine 

merknader som er i mot mer utbygging grunnet den trafikkbelastning som er på 

fylkesveg 404, at dere tillater mer utbygging. Det er registrert ÅDT på 1300! 

Lindås kommune har selv definert vegen som "særlig trafikkfarlig skoleveg" og 

allikevel tillater dere utbygging. 

  

1.Hvorfor tillater Lindås kommune mer utbygging i område når det så tydelig 

fremkommer i godkjenning som trafikksikker kommune at dere skal ivareta de myke 

trafikkanter? 

    - "gjeldende planer" er ikke et hovedargument. Det er lov å si nei. Dette er det dere 

som bestemmer. 

2. Hvem på fylke har vært med på å godkjenne Lindås kommune som trafikksikker 

kommune? 

    -Jeg hadde stor tro på Lindås kommune når jeg såg det formidable arbeidet som var 

lagt ned i dette ,men når jeg ser hvordan det utøves i praksis, blir jeg urolig. 

  

Uansett hva kommuneplan, arealplan, samfunnsplan sier så er det fremdeles lov å så nei. 

Det er planavdeling som ligger føringer, slik jeg har forstått det, til politikerne. 

  

Til informasjon: ulykker skjer, nestenulykker skjer, hver eneste dag. Dette blir ikke 

registrert da det ikke er personskader. Vi går med livet som innsats hver eneste dag. 

 
  

Takk for svar. 



  

mvh 

hansolav Evensen 

  

  

  

  

  

  

  

  

  


